
   

Vragen Commissie Bestuur 23 juni 2023  

 

Wouter Versluijs, D66, over Brief GS van 6 juni 2023 over wind in de zeilen - 339211, agendapunt 6 
 

Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  

 Voortgangsrapportage Wind in de Zeilen:  
 

1. Bladzijde 3: kunnen we een toelichting krijgen over de bedragen die in de tabel 
staan. Er staat vrij beschikbaar in 2022, maar dat geld is toch gereserveerd om 
de lening voor GBE aqua af te lossen? Graag een toelichting over deze 
financiële stromen. 

In eerste instantie was de gedachte dat het Evides dividend benodigd zou 
zijn voor GBE Aqua om de lening af te lossen. Mede naar aanleiding van 
de verkoop Wholesale PZEM is PZEM (nu ZEH) in staat om ook dividend 
te kunnen uitkeren. In de aandeelhoudersovereenkomst GBE Aqua is 
vastgelegd dat als zowel Evides als ZEH in enig jaar dividend uitkeren, de 
omvang van het Evides-dividend ter vrije beschikking staat van de 
aandeelhouders. Eén van de doelen van het fiche Evides is namelijk om 
het dividend van Evides vrij beschikbaar te maken voor de 
aandeelhouders. 

2. Bladzijde 11: de tekst biedt geen duidelijkheid over welke gronden bezit worden 
van de gemeente Vlissingen en welke bezit worden van de provincie. 'de regio' 
is een onduidelijk begrip. Graag een specificering. 

Defensie had de gronden van de regiopartijen in erfpacht. Deze 
erfpachtovereenkomsten zijn beëindigd. (Zie bijlage 1) 

3. Bladzijde 11: de tekst biedt geen duidelijkheid over de locatie van de gronden 
en de grootte. Graag wat meer duidelijkheid over de locatie van de gronden die 
bezit worden van de provincie.  

Volgens de afspraken vanuit ‘Wind in de Zeilen’ hebben de regiopartijen 
hun gronden verkocht aan het Rijk die benodigd is voor de JCV (zie 
bijlage 2). 

4. Bladzijde 29: wat wordt bedoeld met leadflow? De leadflow betreft het aantal bedrijven (leads) waar men contact mee 
heeft in het kader van het investeringsfonds en die potentieel partij zijn 
waar fondsen aan toegekend kunnen worden. 

 

 

 

 
 




